

# 基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (特別通告)

## 有關 40 周年親子立體蛋糕設計比賽事宜

敬啟者：

為慶祝本校創立 40 周年，現特舉辦「40 周年親子立體蛋糕設計比賽」，誠意邀請各位家長透過設計生日蛋糕活動，親子共同感受本校成立 40 周年的喜悅，亦可提高學生對立體造型創作的興趣，將藝術創作融入校慶的大日子。

40 周年立體蛋糕設計比賽詳情如下：

參賽資格	1. 本校學生及家庭成員
	2. 主題：以學校 40 周年為主題。
	3. 參賽準則：
	3.1 以黏土、輕黏土、泥膠、布藝等為主的立體作品，可配搭各類顏料及裝飾素材。 3.2 自由創作，物料不限，可配搭各類顏料及裝飾素材。 3.3 所有作品必須為參賽者原創作品及版權為基督教宣道會錦綉幼稚園持有。
截止日期	2021 年 10 月 12 日 (星期二)
公佈日期	2021 年 11 月 30 日 (星期二)
獎項	各組冠、亞、季軍各一名及優異獎五名。
備註	1. 所有獎項由各級家長投票決定，參賽者不得異議。
	2. 所有獎項暫定於 40 周年校慶感恩崇拜中頒發。

此致

貴家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長： 林琮美 啟  
林琮美

2021 年 9 月 6 日

**C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice**  
**40<sup>th</sup> Anniversary Parent-child three-dimensional cake design competition**

6<sup>th</sup> September, 2021

Dear Parents :

In order to celebrate the 40th anniversary of our school. we specially hold the "40th Anniversary Parent-child three-dimensional cake design competition ". Parent-child three-dimensional cake design competition. We sincerely invite all parents to experience the joy of the 40th anniversary of the establishment of the school through birthday cake design activities. It can also increase students' interest in three-dimensional modeling and integrate artistic creation into the big day of the school celebration.

Details of the Parent-child three-dimensional cake design competition are as follows:

Eligibility	1. Students and family members of our school
	2. Theme: 40 <sup>th</sup> anniversary of the school as the theme.
	3. Entry rules:
	3.1 Three-dimensional works based on clay, light clay, clay, cloth, can be matched with various paints and decorative materials. 3.2 Free creation, unlimited materials, can be matched with all kinds of paints and decorative materials. 3.3 All Art work must be original creations of the entrant and the copyright is hold by the C. & M. A. Fairview Park Kindergarten .
Deadline	12 <sup>th</sup> October, 2021 (Tuesday)
Announcement date	30 <sup>th</sup> November, 2021 (Tuesday)
Awards	There will be 1 champion, 1 runner-up, 1 third runner-up and 5 merit awards for each Group.
Remarks	1. All awards are determined by voting by parents at all class , contestants are not allowed to object.
	2. All awards are tentatively scheduled to be awarded in the 40th anniversary celebration.

Yours sincerely,



*Helen Lam*  
 \_\_\_\_\_  
 Lam King Mei Helen  
 The Principal